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м. Луцьк Місце проведення засідання:
«31» жовтня 2019 р. вул. Богдана Хмельницького, 19, каб.105

Список присутніх членів громадської ради та перелік запрошених на засідання -
(додаток)

Слухали: Данилюка В.О., який оголосив проект порядку денного засідання:
1. Заміна  представника  ГО  «Спортивний  клуб  козацьких  бойових  мистецтв

«Герць» м. Луцьк.
2. Про озвучення в пасажирських маршрутках зупинок громадського транспорту.
3. Про  роботу  кіосків  біля  загальноосвітніх  шкіл  та  дитсадків,  які  торгують

тютюновими та слабоалкогольними товарами та виставляють свою продукцію в
вітринах,  а  також  про  ситуацію  щодо  дозволів  на  встановлення  МАФів  у
м. Луцьку.

4. Про  інформацію  Управління  освіти  щодо  впровадження  в  навчальних
закладах інклюзивних методів навчання. 

5. Про інформацію КП «Луцьктепло» стосовно встановлення ІТП в житлових
багатоповерхових будинках 33 і 40 кварталах.

6. Про доступність пересування по м. Луцьк осіб з інвалідністю.
7. Різне.

Вирішили: Затвердити запропонований порядок денний.
Голосували:

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.
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Питання 1:  Заміна  представника  ГО  «Спортивний  клуб  козацьких  бойових
мистецтв «Герць» м. Луцьк.

Слухали: Данилюка  В.  О.,  який  озвучив  звернення  ГО   «Спортивний  клуб
козацьких  бойових  мистецтв  «Герць»  м.  Луцьк  про  заміну  представника  у
Громадській  раді  при Луцькому міському голові  Романа Ковальчука на  Захарія
Малаховського.

Вирішили:   На  підставі  Положення  про  Громадську  раду  при  Луцькому
міському голові замінити представника ГО «Спортивний клуб козацьких бойових
мистецтв  «Герць»  м.  Луцьк  Романа  Ковальчука  на  Захарія  Малаховського
(звернення додається) і звернутися до виконувача повноважень Луцького міського
голови  Григорія  Пустовіта  з  пропозицією  внести  відповідні  зміни  до  складу
дорадчо-консультативного органу. 
Голосували:

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 2: Про озвучення в пасажирських маршрутках зупинок громадського
транспорту.

Слухали: Степанова  В.  П.  –  начальника  Управління  транспорту  і  зв’язку
Луцької  міської  ради,  який  повідомив  про  стан  озвучення  в  пасажирських
маршрутках зупинок громадського транспорту. Він повідомив, що робота ведеться
на належному рівні.  Основний акцент в даний період робиться на переведення
міського  транспорту  на  застосування  електронних  проїзних  квитків  і
встановлення в міських тролейбусах валідаторів для контролю пасажиропотоку і
оплати за користування міським транспортом. 

Вирішили: Взяти до відома подану інформацію.
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.
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Питання 3: Про  роботу  кіосків  біля  загальноосвітніх  шкіл  та  дитсадків,  які
торгують  тютюновими  та  слабоалкогольними  товарами  та  виставляють  свою
продукцію  в  вітринах,  а  також  про  ситуацію  щодо  дозволів  на  встановлення
МАФів у м. Луцьку.

Слухали: Представників Всеукраїнської кампанії «Молодь вільна від куріння»,
Асоціація молодіжних центрів України, які  зробили Моніторинг точок продажу
тютюнових виробів біля шкіл м. Луцька та Моніторинг кав’ярень/барів/ресторанів
в центрі м.Луцька, начальника управління розвитку підприємництва та реклами Н.
Рибай,  завідувачку  сектором  управління  містобудування  та  архітектури
С. Висоцьку.

Вирішили: Доручити керівнику ГО Волинський центр здоров'я С. А. Новосаду
та представникам ГО Молодь вільна від куріння»: 1. Розробити проект внесення
змін та доповнень до чинного законодавства України, який надіслати до народного
депутата України Валерія Стернійчука з пропозицією внести на розгляд Верховної
Ради України. 2. Звернутися до виконувача повноважень Луцького міського голови
Г. О. Пустовіта з клопотанням – звернутися до власників магазинів різних форм
власності, що діють у м. Луцьку, з пропозицією обладнати спеціальні місця для
торгівлі тютюновими та алкогольними виробами, обмеженими для відвідування
неповнолітніми.
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 4: Про  інформацію  Управління  освіти  щодо  впровадження  в
навчальних закладах інклюзивних методів навчання.

Слухали: Директора Інклюзивного ресурсного центру освіти Луцької  міської
ради Танського Олексія, який повідомив про стан роботи щодо впровадження в
навчальних закладах інклюзивних методів навчання

Вирішили: Взяти до відома подану інформацію.
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.
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Питання 5: Про інформацію КП «Луцьктепло»  стосовно встановлення  ІТП в
житлових багатоповерхових будинках 33 і 40 кварталах.

Слухали: Прес-секретаря  ДКП  “Луцьктепло”  Антона  Безносікова,  який
проінформував про встановлення ІТП в житлових будинках на 33 і 40 кварталах.

Вирішили: 
1. Звернутися до ДКП «Луцьктепло» з пропозицією надіслати у відділ зв’язків із

громадськістю інформацію про стан реалізації проекту та умови участі в ньому
мешканців багатоквартирних житлових будинків.

2. Звернутися  до  виконувача  повноважень  Луцького  міського  голови
Г. О. Пустовіта з клопотанням: 

а) провести в листопаді ц. р. нараду за участі представників Луцької міськради,
КП  «Луцьктепло»  і  уповноважених  представників  житлових  будинків  щодо
практичної  реалізації  проекту,  визначивши  150  конкретних  адрес,  де  він  буде
реалізовуватися;

б) забезпечити  широку  інформаційно-роз’яснювальну  роботу  щодо  цього
питання з допомогою відділу інформаційної роботи Луцької міськради .
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 6: Про доступність пересування по м. Луцьк осіб з інвалідністю.

Слухали: Мельник О.О. представника ГО “Батьків дітей з синдромом Дауна та
іншими порушеннями розвитку”,  яка  повідомила,  що у  місті  складна  ситуація
щодо  пересування  осіб  з  інвалідністю,  зокрема  при  потребі  відвідати  заклади
масового користування.

Вирішили: Взяти до відома і звернутись до відповідних служб, щоб до нового
року  дати  повну  інформацію про  доступність  пересування  по  м.  Луцьк  осіб  з
інвалідністю.
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.
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Питання 7: Різне.

Слухали: Данилюка  В.  О.,  який  запропонував  наступне  засідання  провести
19 листопада 2019 р. о 16.00. Членам Громадської ради при Луцькому міському
голові  надати  до  18  листопада   2019  р.  пропозиції  щодо  розгляду  питань  на
засіданнях у грудні.
Голосували: 

«ЗА» 9 дев'ять;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Розглянути  на  засіданні  19  листопада  2019  р.  питання,  які  обговорювалися
Громадською радою при Луцькому міському голові за період із липня 2018 р. до
липня 2019 р. і не були вирішеними по суті:

-  Інформація  щодо  стану  впорядкувань  на  луцьких  кладовищах,  а  також  –
розробка електронної бази даних про розташування місць поховань усіх покійних
(питання розглядалося в червні 2019 р., відсутність будь-якої інформації, участь у
засіданні  19.11.19  керівників  відповідних  структурних  підрозділів  Луцької
міськради).

-  Про  проведення  ремонтних  робіт  під'їзних  шляхів  до  відділень  закладу
Волинський  обласний  наркологічний  диспансер  за  адресою  м.  Луцьк,  вул.
Карбишева  2,1,  дорога  не  ремонтувалася  з  1975  р.  і  є  аварійною  (питання
розглядалося двічі – в листопаді 2018 р. і в лютому 2019 р., по суті не вирішене,
участь у засіданні 19.11.19 керівників структурних підрозділів Луцької міськради,
дотичних до вирішення цієї проблеми).

- Облаштування зливової каналізації на перехресті вул. Балківської і Петра Маха
(звернення ветерана війни в Афганістані Абрамчука А. І., питання розглядалося
двічі  –  в  листопаді  2018 р.  і  в  лютому 2019 р.,  по суті  не вирішене,  участь у
засіданні  19.11.19  керівників  структурних  підрозділів  Луцької  міськради,
дотичних до вирішення цієї проблеми).

- Щодо добудови Інтеграційного центру для дітей та молоді на вул. Бенделіані, 7
(питання розглядалося в березні 2019 р., по суті не вирішене, участь у засіданні
19.11.19  керівників  структурних  підрозділів  Луцької  міськради,  дотичних  до
вирішення цієї проблеми).

Голова громадської ради                   Володимир Данилюк
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Додаток
до протоколу № 10
засідання громадської ради 
при Луцькому міському голові
від 31.10.2019 р.

Список присутніх членів громадської ради та перелік запрошених на засідання :
№ Назва інституту громадянського

суспільства чий представник є членом
громадської ради при Луцькому міському

голові

Прізвище  ініціали
представника  ІГС/
уповноваженої особи за
дорученням ІГС

1 ГО “Форум українських журналістів” Данилюк В.О.
2 ГО “Творчість заради життя” Журавльова Н.М.
3 ГО “Спілка воїнів АТО Волині” Ковальський П.О.
4 ГО “ДАУН СИНДРОМ” Мельник О.О.
5 ГО “Волинський центр здоров'я” Новосад С.А.
6 ГО “Центр освіти Університет третього віку” Степанюк О.О.
7 ГО “Волинський актив молоді” Зубенко А.О.
8 ВОГО “Переображення” Стицун А.С.

Перелік запрошених на засідання
9 ГО “Спортивний клуб Козацьких бойових 

мистецтв “Герць” м. Луцьк”
Малаховський З.

10 Управління транспорту та зв'язку Степанов В.
11 Управління містобудування та архітектури Висоцька С.
12 Управління розвитку підприємництва та 

реклами
Рибай Н.

13 Управління освіти Танський О., 
Кириленко С.

14 Департамент житлово-комунального 
господарства

Козел В.

15 Департамент соціальної політики Васильчук О.
16 Департамент житлово-комунального 

господарства
Козел В.

17 Департамент соціальної політики Васильчук О.
18 ДКП “Луцьктепло” Безносов А.
19 Всеукраїнська кампанія “Молодь вільна від 

куріння”
Ютовець О.
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